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Protokół Nr 75/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Sejneńskiego 

w dniu 29 października 2021 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego odbyło się w Ośrodku Kultury w Sejnach, ul. 1 Maja 17, 

16-500 Sejny;  rozpoczęło się o godz. 830,  zakończyło o godz. 855. 

W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu: 

 Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński  

 Pani Alicja Wysocka – Członek Zarządu  

 Pani Lucyna Fidrych – Członek Zarządu  

 Stanisław Kwaterski – Członek Zarządu  

oraz: 

 Pani Dorota Bykowska - Skarbnik Powiatu  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady 

Nieobecny: Pan Maciej Plesiewicz  – Starosta Sejneński 

/lista obecności - zał. nr 1/. 

Ad. 1. Otwarcie obrad.  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński, który stwierdził 

prawomocność obrad oraz przywitał przybyłe osoby. 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.   

2. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Uchwały Rady 

Powiatu Sejneńskiego w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sejneńskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok”. 

3. Omówienie materiałów na XXXI Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego:  

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok.  

4. Sprawy różne.  

5. Zaproszenia.  

6. Zamknięcie obrad.  

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Uchwały Rady 

Powiatu Sejneńskiego w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sejneńskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok”. 

 Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił projekt uchwały wyjaśniając, że 

uchwalenie Programu współpracy Powiatu Sejneńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
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podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 musi być poprzedzone 

konsultacjami społecznymi.  

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 4 Członków Zarządu: 4 głosów „za”, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr 171/2021 Zarządu Powiatu Sejneńskiego z dnia  

29 października 2021 r.  w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Uchwały Rady 

Powiatu Sejneńskiego w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Sejneńskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok” /zał. nr 2/.  

Ad. 3. Omówienie materiałów na XXXI Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego:  

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok /zał. nr 3/.  

 

Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

Ad. 4. Sprawy różne: 

a) Petycja mieszkańców o budowę ścieżki rowerowej/utwardzonego pobocza przy drodze powiatowej 

Berżniki – Giby /zał. nr 4/.  

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił petycję mieszkańców o budowę 

ścieżki  rowerowej/utwardzonego pobocza przy drodze powiatowej Berżniki – Giby w związku z 

planowaną przebudową drogi powiatowej Berżniki – Berżałowce – Giby. Mieszkańcy potrzebę 

realizacji przedsięwzięcia uzasadniają faktem ułatwienia życia mieszkańców okolicy, poprawą 

bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego. Ponadto miejscowości leżące przy tej trasie są 
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bardzo atrakcyjnie turystycznie, w związku z tym w sezonie letnim ruch samochodowy jak i 

rowerowy jest duży.  

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przypomniał, że na remont wymienionej drogi 

Powiat Sejneński złożył wniosek w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład; w dniu 25 października 

br. pojawiła się informacja, że ta droga nie otrzymała dofinansowania.  

 

Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu dodała, że wszelkie wnioski do budżetu Powiatu na 

rok kolejny należy składać do dnia 15 października każdego roku.  

 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady powiedział, że wykonanie ścieżki drogowej 

wiąże się z koniecznością przekazania przez rolników działek na rzecz wykonania ścieżki rowerowej.  

 

Pani Lucyna Fidrych – Członek Zarządu dodała, że po raz kolejni mieszkańcy zostali 

wprowadzeni w błąd, ktoś działał na ich niewiedzy i marzeniach.  

       Ad. 5. Zaproszenia.  

 W tym punkcie głosu nie zabierano.  

       Ad. 6. Zamknięcie obrad. 

Pan Antoni Baudzis - Wicestarosta Sejneński podziękował wszystkim za obecność  

      i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego. 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

          Sporządziła:                         Przewodniczył: 

Katarzyna Mikłaszewicz                          Antoni Baudzis   

 


